
 

3η ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ 
για τη βραχοπροστασία 

 

προς τον κ. Περιφερειάρχη Ι.Ν. 

 

Ο σεισμός του Νοέμβρη του 2015 επιδείνωσε την ήδη άσχημη κατάσταση που 

βρισκόταν το κεντρικό οδικό δίκτυο του νησιού, που οδηγεί στο Βόρειο τμήμα του, 

όπως και στο λιμάνι του Π. Αετού. Τεράστιοι όγκοι βράχων κρέμονται σχεδόν σε όλο 

το μήκος του –γεγονός που διαπιστώνεται από τον καθένα που θα επισκεφτεί το 

νησί– κάνει τη διαδρομή για τον οποιοδήποτε λίαν επικίνδυνη, και το γεγονός ότι 

δεν είχαμε ατύχημα τύπου Λευκάδας είναι καθαρά θέμα τύχης. Πληροφορηθήκαμε 

ότι σε προηγούμενή του συνεδρίαση το Περιφερειακό Συμβούλιο ψήφισε κονδύλι 

για την βραχοπροστασία, αίτημα που επί σειρά (επισήμων και ανεπίσημων) 

συναντήσεων καταθέταμε ως Λαϊκή Συσπείρωση, εκφράζοντας την αγωνία των 

κατοίκων του νησιού. Επειδή κάθε λεπτό που περνάει αυξάνεται ο κίνδυνος 

αποκόλλησης λόγω των κραδασμών των οχημάτων και η περίοδος των βροχών είναι 

κοντά, γεγονός που θα επιδεινώσει το πρόβλημα που άπτεται άμεσα της ασφάλειας 

των οχημάτων και ανθρώπων που διασχίζουν το οδικό δίκτυο, ερωτάσθε σε ποιες 

ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, για την άμεση έναρξη των εργασιών; 

 
Κέρκυρα 12/9/17 Θ. Γουλής 
 Γ. Κορφιάτης 

 
 


